

### THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

company limited by guarantee)

AFFILIATED TO: UNION CYCLISTE INTERNATIONALE ASIAN CYCLING CONFEDERATION SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE OF HONG KONG, CHINA

國際單車聯盟亞洲單車總會

附屬成員:

中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

新聞稿

### 2024 UCI 單車花式世界盃及第十五屆亞洲室內單車錦標賽成績

2024 UCI 單車花式世界盃及第十五屆亞洲室內單車錦標賽於 8 月 11 日在柴灣體育館順利舉行,東道主中國香港隊於單車花式及單車球項目中奪得多面獎牌。

時隔八年,亞洲室內單車錦標賽再次在本港舉行,中國香港單車花式隊及單車球隊於亞洲錦標賽中成績超卓,共贏得 11 面金牌及 7 面銀牌。單車花式港隊代表黃曉船以 109.88 分奪冠並打破女子單人香港記錄; 2023 年世界錦標賽公開雙人花式銅牌得主林子軒及林子樑亦成功登上亞洲冠軍寶座。另外,單車球隊代表陳家健及何永泰更以全勝姿態擊敗日本隊及馬來西亞隊奪得單車球的亞洲冠軍。

單車花式世界盃方面,來自海外及本地的精英運動員精銳盡出,希望於瑞士舉行的單車花式世界盃最終回合前累積更高分數。德國女子單人花式運動員賈娜 PFANN Jana 成功以 193.20 分奪得世界盃香港站冠軍;現時男子單人精英世界冠軍魯格斯 KOHL Lukas 亦順利登上世界盃排行榜首位,獲得領先戰衣。港隊各項目的代表同樣表現出色,何冬晴及林芍如於女子雙人精英奪得亞軍;而林子軒及林子樑獲公開雙人花式季軍。

詳細比賽成績請參閱附件。

如有垂詢,歡迎聯絡項目經理李俊諺先生(電話: 2504 8240) 或賽事總監成秀萍女士 (電話: 9070 4291),詳情可瀏覽賽事網址 https://www.cycling.org.hk/hko2024。

中國香港單車總會有限公司 二零二四年八月十一日



## THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

company limited by guarantee)

AFFILIATED TO: UNION CYCLISTE INTERNATIONALE ASIAN CYCLING CONFEDERATION SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE OF HONG KONG, CHINA 附屬成員:

國際單車聯盟

亞洲單車總會

中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

## 相片提供



單車花式女子單人精英亞洲冠軍 - 黃曉船



2024 UCI 單車花式世界盃女子單人精英冠軍 - 賈娜 PFANN Jana



## THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員: 國際單車聯盟 亞洲單車總會

中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Press Release 11th August 2024

Results of 2024 UCI Artistic Cycling World Cup & 15th Asian Indoor Cycling Championships

2024 UCI Artistic Cycling World Cup and 15<sup>th</sup> Asian Indoor Cycling Championships were successfully held at Chai Wai Sports Centre on 11th August 2024. The Home Team Hong Kong, China clinched basket of medals of Artistic Cycling as well as Cycle-ball events.

The Asian Indoor Cycling Championships was staged again in Hong Kong after 8 years, The Hong Kong, China Artistic Cycling and Cycle-ball team won 11 gold medals and 7 silver medals with full support of local fans. WONG Hiu Shuen won the Asain Champion in Single Women Elite and has broken the Hong Kong record by 109.88 points. LIM Tsz Hin and LIM Tsz Leung, the bronze medalist of Pair Open in 2023 World Championships have also clinched the gold medal. In addition, CHAN Ka Kin Kenny and HO Wing Tai remain unbeaten against Japan and Malaysia and won the Asian Champion of Cycle-ball event.

For the UCI Artistic Cycling World Cup, overseas elite riders gave their best effort to collect extra points before the final round of UCI Artistic Cycling World Cup to be held in Switzerland. PFANN Jana, rider of Single Women Elite from Germany has successfully defend the World Cup title. KOHL Lukas was awarded the leader jersey after he won the Champion of Single Men Elite. The riders from Hong Kong, China team have also achieved good results. HO Dong Qing and LAM Cheuk Yu have won the 1st runner-up in the Pair Women Elite, while LIM Tsz Hin Jeff and LIM Tsz Leung Ronald obtained their bronze medalists of Pair Open.

The full results of the events can be referred to the Appendix.

For enquiries, please contact Event Manager, Mr. Ivan LEE at 2504 8240 or Race Director, Ms. Semeul SHING at 9070 4291 or visit the website: www.cycling.org.hk/hko2024 for details.

The Cycling Association of Hong Kong, China Limited



## THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

company limited by guarantee)

AFFILIATED TO: UNION CYCLISTE INTERNATIONALE ASIAN CYCLING CONFEDERATION SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE OF HONG KONG, CHINA 附屬成員:

國際單車聯盟

亞洲單車總會

中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

#### Photo



WONG Hiu Shuen, The Asian Champion of Single Women Elite



PFANN Jana, The Champion of Single Women Elite in

2024 UCI Artistic Cycling World Cup